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متن پرسش

سلام علیکم و رحمه االله: استاد با عرض معذرت در یک سخنرانی برای بنده شبهه ای پیش آمد مبنی بر

اینکه گفته اند امروز دیگر حکم ارتداد مطرح نیست و جایگاهی ندارد و باعث هرج و مرج در کشور

است و این فتوایی که برخی از علما درباره ی شاهین نجفی مطرج کردند فتوای جاهلانه بوده است،

مرجعیت باید دارای معنویت باشد باید حکم مثل حکم میرزای شیرازی باشد. و یا گفته شد که امام

(سلام االله علیه) هم اگر عواقب حکم ارتداد سلمان رشدی را می دانست شاید آنگونه قتوا نمی داد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: مگر میشود حکم خداوند که رب العالمین است را ترک کرد، تنها با رعایت

دستور خداوند است که بستر سعادت انسانها فراهم میشود و تنها حضرت امام

خمینی«رضوانااللهتعالیعلیه» حکم خدا را در مورد سلمان رشدی اعلام فرمودند و نتیجهی آن از حدّ

تصور ما بیرون است که چگونه نقشههای صهیونیسم با این حکم نقش بر آب شد. موفق باشید


